
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 18. januar 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 708
Ministeren bedes kommentere, at i alle scenarier på kvælstof- og vandmiljøpIanområdet
når et antal vandområder ikke i mål. Umiddelbart må man tænke, at det må skyldes,
at tilstanden afhænger af andet end næringsstoffer. Er forskerne enige i dette? Hvis
forskerne er enige, giver det så anledning til yderligere undersøgelser af betydningen af
andre presfaktorer? Er noget blevet overset eller på anden måde faldet ud i DTU Aquas
nationale analyse, der led stærkt under et mangelfuldt datagrundlag?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Erling Bonnesen (V).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Erling.Bonnesen@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
René Christensen
formand
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